

Title (en)

Glazing supported by sections without the use of putty.

Title (de)

Verglasungen, durch Profile ohne Glaserkitt unterstützt.

Title (fr)

Perfectionnement aux vitrages supportés, sans mastic, par des profiles.

Publication

EP 0145579 A2 19850619 (FR)

Application

EP 84402426 A 19841128

Priority

FR 8319529 A 19831202

Abstract (en)

The invention is characterised in that the combination of a set of means to improve insulation is provided, namely a) support linings (38, 39) for the glazing against the flanges (15, 20) filling the voids therebetween, that is to say between the upper edge of a flat element (1) and the top of the flat element which covers the first, b) U-shaped profile covers (45) which clip under the profiles and bear in a leak-tight manner underneath the linings (38, 39) provided in a) and which reserve, under the profiles (4), sufficient space to accommodate therein the bolts for fastening to the joinery, the said linings (38, 39) and the said profile covers (45) being made from an insulating material. Application to roofs and to greenhouses. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est caractérisée par le fait qu'on prévoit la combinaison d'un ensemble de moyens améliorant l'isolation à savoir a) des fourrures d'appui (38, 39) des vitrages contre les ailes (15, 20) comblant les vides entre ceux-ci, c'est-à-dire entre le bord supérieur d'un élément plat (1) et le haut de l'élément plat qui recouvre le premier, b) des couvre-profilés (45) à section en U s'agrafent sous les profilés et s'appuyant, de façon étanche, au-dessous des fourrures (38, 39) prévues au a) et réservant, sous les profilés (4) un espace suffisant pour y loger les boulons de fixation à la charpente, lesdites fourrures (38, 39) et lesdits couvre-profilés (45) étant réalisés en matériau isolant. Application aux couvertures et aux serres.

IPC 1-7

E04D 3/08; E04D 3/14

IPC 8 full level

E04D 3/08 (2006.01); **E04D 3/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 3/08 (2013.01); **E04D 3/14** (2013.01); **E04D 2003/0818** (2013.01); **E04D 2003/0831** (2013.01); **E04D 2003/085** (2013.01);
E04D 2003/0893 (2013.01)

Cited by

FR2653856A1; EP0750080A1; NL1023114C2; EP0610102A1; GB2317197A; GB2317197B

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0145579 A2 19850619; EP 0145579 A3 19851121; FR 2556041 A1 19850607; FR 2556041 B1 19870227

DOCDB simple family (application)

EP 84402426 A 19841128; FR 8319529 A 19831202